
  
 
 

Referat 
 

Oppvekst og Utdanning 
Byfjord skole 
 
Postadr.: Postboks 8069 Forus, 4068 Stavanger 
Besøksadr.: Soltunveien 28 
Telefon: 51506550  
E-post:   
www.stavanger.kommune.no 
Org.nr.: NO 964 965 226 

 
Gruppe: Samarbeidsutvalget 
Møtested: BYFJORD SKOLE 
Møtedato/-tid: 20.11.24 KL 16.30 - 18.00 
Deltakere: 
 
 
 
 
Forfall: 

Leif Bjarte Johansson (SU-leder), Mette Guldbrandsen (FAU-leder/nestleder) Morten 
Haugneland (tillitsvalgt for pedagogene/ansatt) , Sara Gacanica, (avdelingsleder SFO/ansatt) 
Kirsti Natvik (rektor/sekretær), Elevrådsrepresentanter (fra elevrådet 2 stk),  
 
 
 

Kopi til: Personalet 

 
REFERANSE  JOURNALNR DATO 
  15.11..2024 

 
Sak nr.:  
07/24/25 Møteinnkalling og referat godkjennes.  
08/24/25 Nytt fra elevrådet 
09//24/25 Nytt fra FAU 
10//24/25 Nytt fra skole og SFO 
11/2425 Regnskap og budsjett pr. siste avsluttede måned. 
12/2425 Eventuelt  
     
 
 
 
SAK  07/24/25 MØTEINNKALLING OG FORRIGE REFERAT(22.05.24) 
GODKJENNES 
 
SU godkjente møteinnkalling og referat   1. SU 25.09.24
 
SAK 08/24/25 NYTT FRA ELEVRÅDET 
Forslag til konklusjon: SU tok saken til orientering 
 
Saksutredning:  
 
Ny fotballturnering i januar 
Ny kanonballturnering  med påmelding etter påske. 
Hjertesonekampanje avsluttet. 
Reflekskonkurransen pågår i 3 uker. 
Omvendt julekalender med barnekreftsaken som formål. 

 

https://docs.google.com/document/d/1YX1mqT13BNtEQurfk9HpJWsZG2B3xTDWl2j44ARi4IA/edit?tab=t.0


 
 
 
 
 
 
 
 
 
SAK 09/24/25 NYTT FRA FAU 
SU tok saken til orientering 
 
 
Saksutredning: 
 
Viser til referat fra tirsdag 12.11.24 på skolens hjemmeside. 
 
 
SAK 10/24/25 NYTT FRA SKOLE-SFO 
SU tok saken til orientering og oppfølging. 

Saksutredning: 

Fra SFO: 

-For tiden pågår det rekruttering av inntil 2 nye stillinger for å styrke laget rundt barna i 
SFO-tiden. 

-SFO har alltid hatt fokus på god og sunn mat. Det hender at det blir laget og servert kake eller 
lignende ved enkelte anledninger. Etter tilbakemeldinger fra foresatte som reagerer på at i sum 
kan det bli mye søtt i løpet av en dag/uke ved slike anledninger, så vil det fremover være enda mer 
fokus på minst mulig sukkerholdig mat  når ungene f.eks deltar på matlagingsgruppe. 

-Det legges vekt på å fylle dagene med kjekke, aktive opplevelser. Tradisjonen tro drar SFO til 
Ørnhaug besøk- og aktivitetsgård i desember, noe både voksne og barn gleder seg til. 

 

Fra skoleåret 2025-2036 disponerer Byfjord etter all sannsynlighet ikke modulbygg lenger. 

Bygget skal etter all sannsynlighet  rives. Garasjen vil stå igjen. 

 Skolen vil fortsatt ha 15 klasser, 1 klasse mer enn det den er bygget for. 

Ledelsen har sett på ulike alternativer til løsninger: 

Tredelingsrom i andre etasje, A-bygg, tas i bruk som fast klasserom til neste års 5. trinn. 

1. Mangler da garderobe (ev bruke stort grupperom til dette?) 
2. Kun 3 toaletter i 2. etasje. Kan vaskerom bygges om til toalett? 

2. Musikkrommet gjøres om til klasserom. 
1. Musikkundervisning flyttes til et annet rom? 
2. Toalett i vestibyle  må da brukes av elever. 

3. Syrommet v/sløydsal og heis bygges om til klasserom. 
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1. 2 toalett i gangen. Knagger i gangen for å henge jakker. 
2. Skjerm fra modulbygget flyttes bort og monteres. 
3. Syrom og musikkrom kombineres? Systasjon på sløydlager i tilknytning til 

sløydrom? 
4. Andre løsninger? 

Vi har ikke gitt opp håpet om å få lov til å beholde bygget ytterligere 3 år til. Hvis bygget 
forsvinner, vil det påvirke alle trinn og organiseringen av undervisningen.  Noe for FAU å 
engasjere seg i? 

Vel blåst Grunnskolens kveld! 

Takk til foreldrene for flotte kafebidrag og avvikling av kafedriften! Skolen setter stor pris på det 
fine foreldreengasjementet som er avgjørende for å få en kveld som dette vel gjennomført. 

 

Skolen har noen synspunkter som vi vil dele med FAU/foreldre: 

● Det var en del barn som virret rundt uten foresatte. Vi ønsker at dette fortsatt skal være et 
foreldre/barn-arrangement, der barn og foreldre er sammen denne kvelden. 

● Hva er god oppførsel  på scenen? Er det greit å gå midt i forestillingen? Er det greit å 
forstyrre både de rundt seg, og de som opptrer? Gjelder ikke flertallet, men litt for mange 
til at det ble lagt godt merke til. I løpet av skoleårene på Byfjord  har vi mange 
fellessamlinger, med viktige fellesopplevelser i fokus. Det å blant annet øve på å være et 
godt publikum er en del av danningsprosjektet til skolen, noe vi ser vi får igjen for alle 
sammen i det lange løp. Derfor er vi opptatt av dette, og jobber kontinuerlig med det på 
trinnene. 

● Hva med bruk av mobiltelefon? Skolen er mobilfri. Flere ansatte la merke til en del 
uvettig bruk blant elevene, især under forestillingene på scenen; eksempelvis filming og 
snaps “bare for moro”. Det ble også observert at  enkelte foresatte  virket mer opptatt av 
mobilen enn det som skjedde på scenen og blant publikum.  

Vi ønsker å unngå mest mulig forstyrrelser i respekt for de elevene med sine lærere som 
har brukt ukevis til å forberede en best mulig forestilling. 

 

 

Innspill til tematikk og organisering av vårens foreldremøter? 

I fjor arrangerte vi en felles kveld. Opplevde dårlig fremmøte, og tror det er mer hensiktsmessig å 
ha flere møter, men eksempelvis slå sammen 1. og 2.trinn, 3. og 4. og 5. og 6.trinn. 

Skolebiblioteket (svar på henvendelse fra FAU) 

Biblioteket holdes kun åpent i skolens åpningstider. Skolene kan ikke pålegges å holde åpent 
utover dette. Ei heller har skolen ressurser til å forlenge åpningstidene utover skoleårets lengde. 
Det er mye for bibliotekaren  å organisere, rydde og få bøker på plass i forkant av et nytt skoleår. 
Derfor er det vanskelig å åpne opp for boklån i sommerferien.  
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Nye skoleregler 

Vedtatt av Stavanger kommune. Den enkelte skole kan vedta lokale regler i tillegg, men disse må 
samsvare med gjeldende kommunale regler. Skolen vil ta en gjennomgang av eksisterende 
trivselsregler, se de i lys av det nye reglementet som er vedtatt, og gjøre eventuelle tilpasninger. 
Involvering av elevrådet og FAU i løpet av vårhalvåret 2025. 

 
 
SAK 11/24-25 BUDSJETT/REGNSKAP 
SU tok saken til orientering. 
 
Saksutredning: 
 

● Økonomirapport per oktober viser et overforbruk på 949 375 kr som utgjør 102,7 %. 
● Dette er en liten nedgang fra forrige måned som endte på 103,1 
● Vi har fortsatt et overforbruk på lønn på 1 417 080 kr (104,4 %), noe som tilsier at vi 

bruker en del av forbruksbudsjettet til å dekke lønn. 
● Vi har utestående refusjoner på foreldrepenger og sykemeldinger. 
● Skolene fikk inn ekstra midler opp mot elever fra Johannes læringssenter. Slik det ser ut 

slår ikke dette ut på denne rapporten, men vil komme med i november som friske midler. 
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SAK 12/24/25 EVENTUELT OG PÅMINNELSE OM MØTEPLAN FOR 
HØSTEN MØTEPLAN FOR VÅREN 
 
Skoleårets møteplan: 
 

 FAU møte 17/9  1930 
 SU-møte 25/9   1630 
 FAU møte 12/11  1930 
 SU-møte 20/11  1600 
 FAU-møte 21/1            1930 
 SU- møte 29/1              1600 
 FAU-møte 04.03 1930 
 SU-møte 12.03  1600 
 FAU-møte 13.05 1930 
 SU-møte 21.05  1600 
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